
 

 

Zápis ze zasedání komise pro IT a digitalizaci radnice č.3/2019 ze 

dne 7. 3. 2019 konaného od 17:00 v zasedací místnosti 109 v budově 

ÚMČ Praha 22. 

 
Začátek: 17:01 

 

Přítomni: RNDr. Petr Král, Marek Grunner, Ondřej Kallasch, Martin Salinger, Vítek 

Pliska, Ing. Rostislav Nečas 

Omluveni: David Moravec 
 

 

- Jednání zahájil předseda komise pro IT a digitalizaci radnice pan RNDr. Petr Král 

přivítáním členů komise a hostů. 

- Komise schválila jednomyslně program 

 

1. Zpráva o stavu anonymizace 

Pan O. Kallasch měl setkání na magistrátu – na radu na magistrátu nechodí nic v tištěné podobě, 

vše chodí v pdf a dají se dokumenty prohlížet pomocí tabletů. Pan P. Král informoval o jednání 

s panem ing. Petrem o oběhu materialů pro RMČ a ZMČ s cílem vyloučit tisk a následný scan 

při vytváření podkladových materiálů. Cyklus by měl být plně elektronický s eventuálním 

výstupem na tisk. Navíc tyto  materiály jdou mimo spisovou službu. 

Úkol: Pan O. Kallasch si dojedná další schůzi ohledně anonymizace na magistrátu a  

na příštím zasedání komise přednese své další poznatky. 

Úkol: Pan RNDr. P. Král kontaktuje pana radního Mgr. P. Kosaře kvůli materiálu ohledně 

anonymizace. 

2. Založení pracovní skupiny pro web podle jednacího řádu 

Pracovní skupina bude interní a materiály budou prezentovány jako materiály celé komise. 

3. Zpráva o výchozích podmínkách analýzy webu 

Usnesení: Komise doporučuje projednat otázku webu se stávajícím poskytovatelem, komise 

požaduje po panu Ing. I. Krátkém do konání příštího zasedání zajištění podkladů pro 1. 

jednání pracovní skupiny. 

Komisí jednomyslně schváleno. 

4. Zpráva o auditu softwaru v MČ 

Materiál ohledně auditu je interním materiálem komise. K nahlédnutí je na google drive pro 

komisi. 

5. Hlasovací zařízení 

- komise pro VŘ na svém zasedání 5.3.2019 navrhuje RMČ jeho zrušení pro překročení 

cenového limitu. 



 

 

- komise pro IT doporučuje RMČ provést průzkum trhu s následujícími pozměněnými 

kriterii 

- po analýze VŘ dospěla komise pro IT k názoru nepožadovat konfereční systém v 

kritériích na hlasovacího zařízení. 

 

 

- kritéria VŘ na nové hlasovací zařízení 

1. Trvalé řešení  

2. Bezdrátové 

3. Bod č.3 - jednomyslně odhlasováno o vyškrtnutí 

4. Řízená diskuse 

5. Zobrazení průběhu hl v reálném čase  

6. Protokol (úprava – aby byl ve strojově zpracovatelném formátu) – jednomyslně schváleno 

7. volitelné kritérium 

- zdokumentované api ke stavu výsledku hlasování 

Komise jednomyslně schválila kritéria pro hlasovací zařízení. 

 

Usnesení: Komise žádá radu o provedení průzkumu trhu, zdali je možné zajistit od různých 

dodavatelů hlasovací zařízení podle následujících kritérii do 100 000,- Kč. 

 

Toto usnesení bylo schváleno v poměru 4:1. 

 

Konec: 18:22 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Marek Grunner      Ověřil: RNDr. Petr Král 


